
PROTOKÓŁ NR XXIII/2019 

Z XXIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 18 grudnia 2019 r. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXIII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 10:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdzając jednocześnie 

quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 1.  

Na początku obrad Przewodniczący oddał głos harcerzom ze Szkoły Podstawowej 

nr 2 w Sierpcu, którzy złożyli wszystkim świąteczne życzenia oraz przekazali na ręce 

Przewodniczącego oraz Burmistrza Miasta Światełko pokoju. Życzenia wszystkim 

obecnym złożyli również uczniowie I Prywatnej Szkoły w Sierpcu wraz z dyrektor 

placówki p. D. Żuławnik oraz przedszkolaki z Miejskiego Przedszkola nr 3. 

W związku z rezygnacją ze stanowiska dyrektora Miejskiego Przedszkola nr 1 w Sierpcu 

p. A. Pawlak  stanowiska  Burmistrz Miasta Sierpca wraz z Zastępcą Burmistrza p. P. 

Nowakowskim  z Przewodniczącym Rady oraz Naczelnikiem WOK p. M. Zdrojewskim 

wręczyli Dyrektor paterę i podziękowania za długoletnią pracę.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z postanowieniami Komisji Wspólnej Radni podjęli 

decyzję o zdjęciu z porządku obrad pkt 9  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej o zdjęcie z porządku obrad pkt 9 

– załącznik nr 2 

 



Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się – przyjęła wniosek 

formalny 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji RM. 

Przewodniczący RM poinformował, że protokół z XXII sesji znajduję się w Biurze 

Rady, w przypadku braku zastrzeżeń zostanie on przyjęty.  

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących komisji oraz 

przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie" 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji 

p. K. Skrzyński odczytał sprawozdanie z prac Komisji. 

Przewodnicząca Klubu Radnych ponownie zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego o umożliwienie korzystania Radnym z porad radcy prawnego 

niezależnego od Burmistrza oraz o organizację miejsca do pracy dla Radnych 

wyposażonego w komputer i drukarkę.  

Przewodniczący poinformował, że ws. radcy prawego odpowie  Radnej na piśmie, 

wskazał również, że pokojem przeznaczonym dla Radnych jest pokój nr 15.  



5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Burmistrza między sesjami tj za okres od do  23 listopada 2019 r. do 13 grudnia 

2019 r. Informacje dot. zadań oświatowych, spraw komunalnych oraz dot. 

działań Straży Miejskiej  przedstawił Zastępca Burmistrza p. P. Nowakowski – 

załącznik nr 4 

 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący poprosił o ograniczenie ilości interpelacji i zapytań w dniu 

dzisiejszym.  

Radna B. Gil poinformował, że wychodząc naprzeciw prośbie, wszystkie interpelacje i 

zapytania przekaże na następnej sesji,  

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

8. Uchwała RM ws. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mieście Sierpc 

na rok szkolny 2019/2020 

Informacje nt. procedowanej uchwały przedstawił Naczelnik WOK p. M. Zdrojewski.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mieście Sierpc na 

rok szkolny 2019/2020.  

 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 167/XXIII/2019 RM ws. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Mieście Sierpc na rok szkolny 2019/2020 - załącznik nr 5 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

9. Uchwała RM ws. zamiaru likwidacji Miejskiego Przedszkola nr 1 Słoneczna 

Jedyneczka w Sierpcu (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

10. Uchwała RM ws. ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

 

Informacje nt. 3 kolejnyo procedowanych uchwał przedstawiła Dyrektor MOPS  

p. A. Olszewska.  



Radna B. Gil zapytała czy w związku z wprowadzeniem programu więcej dzieci 

skorzysta z darmowych posiłków oraz dlaczego data jego obowiązywania dotyczy 

roku 2019. Dyrektor poinformowała, że na pewno więcej osób skorzysta z dożywiania, 

data natomiast wynika z faktu, Iż program obowiązywał już w tym roku i dotyczy 

tegorocznych wydatków.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 168/XXIII/2019 RM ws. ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

11. Uchwał RM ws. określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019-2023 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwał RM ws. określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-

2023.  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 169/XXIII/2019 RM ws. określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023. załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 



NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

12. Uchwała RM ws. podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 170/XXIII/2019 RM ws. podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

13. Uchwala RM ws. wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego 

Uzasadnienie uchwały odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej. Wzór wniosku będzie 

dostępny na stronie BIP Urzędu Miejskiego.   

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego.  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 171/XXIII/2019 RM ws. wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 



Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

14. Uchwała RM ws. utworzenia jednostki organizacyjnej Klub Senior + i jego 

włączenie do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sierpcu 

Dyrektor MOPS poinformowała, że Klub funkcjonuje od 2018 r. przy Miejskiej 

Bibliotece Publicznej. Zgodnie z Ustawą o pomocy społecznej, pod którą podlega 

Klub okazało się, że jest to niezgodne z jej postanowieniami.  W związku z tym należy 

poprawić ten błąd formalny i włączyć go w struktury MOPS. Dyrektor zapewniła, że 

nic w jego dotychczasowym funkcjonowaniu Klubu nie ulegnie zmianie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. utworzenia jednostki organizacyjnej Klub Senior + i jego włączenie 

do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sierpcu.  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 172/XXIII/2019 RM ws. utworzenia jednostki organizacyjnej Klub Senior + i 

jego włączenie do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sierpcu załącznik nr 10  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

15. Uchwała RM ws.zmian statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sierpcu 

 

Podjęcie uchwały jest konsekwencją podjęcia uchwały włączającej Klub Senior + w 

struktury MOPS  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sierpcu.  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła Uchwałę 

173/XXIII/2019 RM ws. . zmian statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Sierpcu załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 



Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

16. Uchwała RM ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do realizacji projektu pn. 

„Naukowy Zawrót Głowy- innowacyjne metody nauczania w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc”, dofinansowanego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na 

lata 2014-2020, Oś priorytetowa X Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.1 

Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży, Poddziałanie 10.1.1 Edukacja ogólna, konkurs 

nr RPMA.10.01.01-IP.01-1-076/1 

 

Burmistrz poinformował, że zgodnie z wcześniejszymi informacjami Miasto podpisze z 

Marszalkiem wniosek o dofinansowanie powyższego projektu. Wiąże się to z 

zabezpieczeniem przez miasto środków finansowych – wkład własny. Kwota nie 

przekroczy kilku procent całości zadania. Dzięki projektowi SP nr 2 i SP nr 3 w Sierpcu 

zostaną dostosowane po 2 pracownie, wyasygnowane zostaną środki na zajęcie dla 

uczniów zarówno zdolnych jak i potrzebującej pomocy w nauce. Projekt planowany 

jest na 2 lata.  

Radna B. Gil zapytała czy miasto ma pewność, że nastąpi realizacja projektu. 

Burmistrz poinformował, że miasto ma taką pewność.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do realizacji projektu pn. 

„Naukowy Zawrót Głowy- innowacyjne metody nauczania w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc”, dofinansowanego w 

ramach Osi priorytetowej X Edukacja dla rozwoju regionu, Działania 10.1 Kształcenie i 

rozwój dzieci i młodzieży, Poddziałania 10.1.1 Edukacja ogólna RPO WM, konkurs nr 

RPMA.10.01.01-IP.01-14-076/18..  

 

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 174/XXIII/2019 RM ws. . przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do realizacji 

projektu pn. „Naukowy Zawrót Głowy- innowacyjne metody nauczania w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc”, dofinansowanego w 

ramach Osi priorytetowej X Edukacja dla rozwoju regionu, Działania 10.1 Kształcenie i 

rozwój dzieci i młodzieży, Poddziałania 10.1.1 Edukacja ogólna RPO WM, konkurs nr 

RPMA.10.01.01-IP.01-14-076/18 załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 



NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

17. Uchwała RM ws. przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca na 

2020 rok. 

Informacje nt. procedowanej uchwały, zasad pracy Komisji oraz sposobów walki z 

uzależnieniami, przekazał Pełnomocnik Burmistrza ds. realizacji MPRPA p. G. Żelasko.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca na 

2020 rok..  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 175/XXIII/2019 RM ws.  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta Sierpca na 2020 rok załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

18. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na dzierżawę części działki w drodze 

bezprzetargowej na okres trzydziestu lat 

 

Burmistrz poinformował, że dzierżawa dotyczy budynku I PSP w Sierpcu. Burmistrz 

podkreślił, że wieloletnia współpraca ze szkołą daję nam gwarancję, że działalność 

oświatowa nadal będzie tam prowadzona. Dyrektor szkoły ma plany co do 

przyszłych inwestycji w placówce, potrzebuje natomiast po tylu latach mieć 

gwarancję, że poczynione inwestycje będą przynosić korzyści. Dotychczasowe 

krótkoterminowe umowy takiej gwarancji szkole nie dawały.  

Radna B. Gil odnosząc się do uzasadnienia uchwały poprosiła o wyjaśnienia co do 

zapisu ws. komu ta dzierżawa jest udzielana, co w momencie gdy zmieni się dyrektor.  

Mecenas M. Zawadowski poinformował, że zapis jest spójny. Skarbnik Miejski 

 p. K. Joniak  uzupełniła, że dzierżawy udziela się dyrektorowi szkoły, nie imiennie  

p. D. Żuławnik. W momencie zmiany dyrektor umowa automatycznie przechodzi na 

nową osobę.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na dzierżawę części działki w drodze 



bezprzetargowej na okres trzydziestu lat.  

 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw", 0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 176/XXIII/2019 RM ws.  wyrażenia zgody na dzierżawę części działki w 

drodze bezprzetargowej na okres trzydziestu lat załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

19. Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości (działka nr 2322) 

 

Informacje nt 2 kolejno procedowanych uchwał udzieliła w. ż Naczelnika WAG p. K. 

Szymańska. Przedmiotem wykupy jest nieruchomość przeznaczona na tereny 

przemysłowe. Powiększy to miejski teren przemysłowy.  

Radna B. Gil poprosiła o informacje nt. roku wyceny działki. Inspektor WAG 

odpowiedziała, że miało to miejsce w 2019 r. Radna zauważyła, ze kolejna działki 

wyceniona była w 2017 r., dlaczego więc ceny wykupu się różnią.   

 

Burmistrz poprosił o przerwę.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości (działka nr 2322).  

 

Rada w głosowaniu: 10-"za", 0 -"przeciw", 1 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 177/XXIII/2019 RM ws.  nabycia nieruchomości załącznik nr 15 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 



NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

20. Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości (działka nr 2308) 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości (działka nr 2308).  

 

Rada w głosowaniu: 10-"za", 0 -"przeciw", 1 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 178/XXIII/2019 RM ws.  nabycia nieruchomości załącznik nr 16 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

21. Uchwał RM ws. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego 

dróg gminnych 

 

Burmistrz przedawnił pismo Prezesa Urzędu Komunikacji, które mówi o nowelizacji 

ustawy o wspieraniu usług sieci komunikacyjnej, nakładającej na miasto obowiązek 

informacji o wysokości stawek.  Zgodnie z art. 40 ust. 8 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. 

o drogach publicznych organ stanowiący jednostkę samorządu terytorialnego, w 

drodze uchwały, ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu 

terytorialnego, wysokość stawek opłaty za zajęcie 1 m2 pasa drogowego. Z dniem 25 

października 2019 r. weszły w życie zmiany niektórych postanowień ww. ustawy, które 

dotyczą obniżenia maksymalnych stawek za zajęcia pasa drogowego w odniesieniu 

do obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej. Stawki opłat nie mogą 

przekroczyć: 

 0,20 zł za jeden dzień zajęcia 1 m2 pasa drogowego, 

 20,00 zł rocznie za zajęcie 1 m2 powierzchni pasa drogowego zajętego przez rzut 

poziomy urządzenia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwał RM ws. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg 

gminnych.  



 

Rada w głosowaniu: 12-"za", 0 -"przeciw",0 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 179/XXIII/2019 RM ws.  . ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa 

drogowego dróg gminnych załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

22. Uchwał RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2019 – 2029. 

Skarbnik miejski poinformowała, że pomimo iż rok 2019 mija to wciąż można 

dokonywać zmian w WPF czy uchwale budżetowej na ten rok. Zmiany mogą 

nastąpić nawet 31 grudnia 2019 r.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwał RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2019 

– 2029.  

 

Rada w głosowaniu: 11-"za", 0 -"przeciw",1 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 180/XXIII/2019 RM ws zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Sierpca na lata 2019 – 2029. załącznik nr 18 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

23. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 

Rada w głosowaniu: 10-"za", 0 -"przeciw", 2 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 181/XXIII/2019 RM ws zmian uchwały budżetowej na 2019 rok.  załącznik nr 

19 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

24. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2020-

2029.  

Radna B. Gil zwróciła się do Przewodniczącego Rady czy i ewentualnie kiedy 

poszczególne Komisję Rady Miejskiej omawiały budżet i WPF na 2020 rok. 

Przewodniczący odpowiedział, że 9 grudnia podczas posiedzenia Komisji Oświaty 

budżet na nowy rok został omówiony i przegłosowany.  

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej p. P. Rzeszotarski   poinformował, że Komisja 

podczas spotkania 11 grudnia omówiła projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2020-2029.  

 

Rada w głosowaniu: 10-"za", 0 -"przeciw",2 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 182/XXIII/2019 RM ws Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na 

lata 2020-2029.  załącznik nr 20 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

25. Uchwała Budżetowa Miasta Sierpc na rok 2020. 

 



Radna B. Gil poprosiła o informacje nt. ustaleń co do wydatków majątkowych na 

2020 r. Radna zapytała z kim ustalane były decyzje? Radna zauważyła, że 

wielokrotnie zgłaszała potrzebę wykonania 300 m asfaltu przy ul. Jana Pawła II. 

Radna przypomniała również, że na osiedlu widniały ogłoszenia o planowanych 

remontach parkingów, do których jednak nie doszło.  

Burmistrz odpowiedział, że wniosek Radnej ws. wykonania chodnika wpłynął do 

urzędu, ale po wniosku Radnego M. Malanowskiego, do którego to przychylili się 

Radni.  W wyniku badań podłoża, okazało się jednak, że budowa tego 300 

metrowego odcinka wymaga znacznie wyższych nakładów niż początkowo 

przypuszczano. Złożoność prac nie pozwoliła na rozpoczęcie tej inwestycji. Remont 

tego odcinka podobnie jak remont parkingów zostały wstrzymane ze względu na 

zbliżający się okres świąteczny. Finalnie inwestycja zostanie wykonana. Burmistrz 

postanowił, przesunąć te inwestycje do wydatków niewygasających. Prace zaczną 

się prawdopodobnie po okresie świątecznym.   

Burmistrz nawiązując do pytania Radnej kto rozdzielał środki, poinformował, że bierze 

na siebie całą odpowiedzialność za rozdysponowanie budżetu na 2020 r. Do 

dyspozycja Burmistrza zostały środki nie większe niż 800 000 zł. Przeznaczenie ich  na 

remont ul. Jana  Pawła zamknęło by drogę do pozostałych remontów. Dlatego też 

inwestycja została podzielona na etapy.  

Rok 2019 miasto zamknie z pewną nadwyżką (ok. 1 000 000 zł), która zwiększy środki 

przeznaczone na inwestycje i zostanie rozdysponowana w marcu. Burmistrz 

przedstawił niektóre z przyszłorocznych inwestycji m.in. wykonanie projektu 

przebudowy ul. Sempołowskiej, Okulickiego (wstępna deklaracja dofinansowania 

inwestycji w wysokości 70 % ze środków zewnętrznych) czy Fredry.  

Radny S. Jaworowski, ponownie wyraził zdanie, że brak jest wspólnych spotkań i 

dyskusji wszystkich Radych  nt. inwestycji i zadań, które miałby się znaleźć w 

projektach uchwał budżetowych.  Radny składał pismo w tej sprawie do 

Przewodniczącego Rady z prośbą o podjęcie takich działań. Radny w związku z 

powyższym zakomunikował, że wstrzyma się od głosu w trakcie głosowania uchwały.  

Radny K. Kacperski zaproponował, spotkanie w styczniu, na którym to omówiony 

zostanie budżet.  

Burmistrz poinformował, ze wraz z wydziałem finansowym dołożył wszelkich starań, 

żeby budżet zbilansować. Dynamiczne zmiany m.in. liczne podwyżki sprawiają, że 

budżet miasta  znacznie się zmniejszył, pomimo mocnych cięć kosztów.  

Na prośbę Radnej B. Gil Burmistrz odczytał planowane inwestycji w 2020r. (załącznik 

nr 11 do uchwały). Radna zapyta odnosząc się do załącznik nr 9 – Dotacje celowe 

zapytała na co zostaną one przeznaczone. Skarbnik Miejska odpowiedziała, że 

miasto otrzyma dotacje w wysokości 819 521 zł na zadanie inwestycje - ul Konstytucji 

3 maja, kolejne dotacje są: przekazywane w związku z tym, że  prezes ZNP jest 

pracownikiem szkoły powiatowej, dlatego jego wynagrodzenie wypłaca powiat, 

następnie obciąża tą kwotą podmioty powiatu, w tym miasto; w kolejnym rozdziale 

dotacja związana jest z dowozem dzieci z dziennego domu opieki, co jest zadaniem 

powiatu, wynikającym z podpisanego porozumienia. Gmina pokrywa koszty tych 

przejazdów; ostatnia dotacja celowa przeznaczona jest na CKiSz w związku z 

organizacją Kasztelańskich Dni Sierpca.  

Radna poprosiła o informacje czy przy dotacjach podmiotowych środki 

przeznaczone są na dzieci sierpeckie czy wszystkie dzieci znajdujące się w 

przedszkolach np. w I Niepublicznym Przedszkolu Akademia Samodzielności  

Terapeutycznym Punkt Przedszkolny. Skarbnik poinformowała, że zgodnie z ustawa 

przekazanie dotacji,  placówkom  niepublicznym spoczywa na mieście.  Miasto 

otrzymuje na te cele subwencję oświatowa.  



Radna poprosiła również o przedstawienie informacji skąd pochodzą i na co 

przeznczone są środki na rozwój świadomości proekologicznej,  

Burmistrz poinformował, że  w tej rubryce kryją się środki dla partnerów związane z 

realizacją zadnia SmartCity m.in. szkolenia, spotkania z mieszkańcami.  

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący odczytał Uchwały RIO ws. wydania opinii o 

przedłożonych projektach uchwały Budżetowej  na rok 2020 oraz WPF na lata 2020-

2029.  

Radna B. Gil zapytał o procedury co do wydania opinii przez RIO.   

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Budżetowa Miasta Sierpca na rok 2020.  

 

Rada w głosowaniu: 10-"za", 0 -"przeciw",2 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 18/XXIII/2019 Uchwała Budżetowa Miasta Sierpca na rok 2020 załącznik nr 

21 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

26. Sprawy różne. 

 Przewodniczący poinformował, że 30.12 o godz. 09:00 odbędzie się posiedzenie 

Komisji wspólnej , a następnie posiedzenie sesji 

Radny S. Jaworowski przekazał na ręce Przewodniczącego pismo od Towarzystwa 

Naukowego Płockiego oddział w Sierpcu z prośbą o wsparcie finansowe.  

Burmistrz poinformował o porządku obrad zapowiedzianej sesji 

Przewodniczący wraz z Radnymi złożył mieszkańcom Sierpca najserdeczniejsze 

życzenia z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzeni.  

27. Zakończenie obrad. 

 Prowadzący obrady Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku,  zamknął 

obrady XXIII sesji Rady Miejskiej Sierpca 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 


